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PROTOKÓŁ NR  14/22

ZE WSPÓŁNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

Wspólne  posiedzenie  Komisji  odbyło  się  28  listopada  2022 roku  w Urzędzie  Gminy  Narew.

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8.00 z następującym porządkiem obrad

Porządek posiedzenia:

1. Analiza projektu budżetu gminy na 2023 rok oraz projektu WPF na lata 2023-2035.

2. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na XLVII sesję.

3. Sprawy różne. 

Komisje obecne na posiedzeniu:
1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu.
Na stan 15 radnych obecnych było 12

Ad. 1

Na  początku  wspólnego  posiedzenia  komisji  radni  pochylili  się  nad  tematem  inwestycji  w

Łosince, tj. budową boksu garażowego oraz rozbudową biblioteki. Budynek został częściowo oddany do

użytku, jednak księgozbiór cały czas znajduje się na scenie zamiast w miejscu do tego przeznaczonym.

Dokończenie  remontu  pomieszczenia  bibliotecznego  zostało  wpisane  do  planu  budżetu  Gminnej

Biblioteki Publicznej na rok 2023. Wójt przedstawił dokumentację dotyczącą danych inwestycji, jednak

brakuje protokołu konieczności wynikającego z przedstawionych dokumentów i faktur, który zostanie

dostarczony radnym na kolejnej komisji. 

Następnie  wraz  z  dyrektor  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  panią  Anną  Andrzejuk-Sawicką

omówiono projekt planu finansowego GBP w Narwi wraz z filiami w Łosince i Trześciance na rok 2023.

Bez większych uwag uzgodniono budżet na kwotę 589 528,00 zł.

Kolejnym tematem był budżet Narwiańskiego Ośrodka Kultury omówiony z panią dyrektor Agatą

Smoktunowicz, ustalonym w wysokości 694 249,00zł, z uwzględnieniem tego, że w przypadku składania

wniosku na dofinansowanie termomodernizacji budynku NOK, zostanie on zwiększony.

Przy  omówieniu  planu  finansowego  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Narwi  obecni  byli

dyrektor Jerzy Ostapczuk oraz Skarbnik Gminy Ewelina Karpiuk. Pierwotny plan wynosił 6 684 263,00

zł.  Dyrektor  odpowiedział  na  pytania  radnych.  Poruszono  tematy  inwestycyjne  na  rok  2023,  m.in.
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konieczność wymiany komina. Radna Anna Jakoniuk jest zaniepokojona stanem nawierzchni parkingu

przy szkole. Ostateczna wysokość budżetu zostanie ustalona na kolejnych posiedzeniach komisji.

Ad.2

Kolejnym punktem posiedzenia komisji było omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję. 

Skarbnik wyjaśniła zmiany w budżecie gminy na 2022 rok. Radni nie mieli uwag.

Podczas dyskusji  na temat  proponowanych stawek podatków od środków transportowych i  od

nieruchomości radni nie zgadzają się na podwyżki w takiej  wysokości jak przedstawiono w projekcie

uchwał. 

Ad.3

Radny Michał Szelengowicz zgłosił konieczność modernizacji drogi Ogrodniki-Hoźna. Następnie

radna  Anna  Jakoniuk  omówiła  potrzebę  remontu  drogi  Koźliki-Lachy  o  długości  około  3  km.

Wspomniała również o tym, że mieszkańcy wsi Janowo są zaniepokojeni stanem chodnika do lokalu

wyborczego. Przez 8 lat nawet z Funduszu Sołeckiego nie został poprawiony.

Padły pytania odnośnie możliwości zakupu węgla przez mieszkańców. Wójt przedstawił w jakiej

formie będzie to możliwe. Węgiel będzie sprzedawany luzem przez firmę Energo w Bielsku Podlaskim.

Limit na jedno gospodarstwo domowe to 1,5t w roku 2022 oraz 1,5t po 1 stycznia 2023 roku, za cenę

2200 zł/t.

Rozmawiano również  o  wyłączaniu  oświetlenia  ulicznego  w Gminie  Narew.  W Narwi lampy

powinny gasnąć o 22.30, a w pozostałych miejscowościach o 22.00. Sołtysi są proszeni o sprawdzenie w

swoich sołectwach czy lampy gasną o tych godzinach, jeśli nie to należy to zgłosić. 

W  temacie  szkoły  radni  zgłosili  wójtowi  niezgodności  w  ilości  godzin  pracy  niektórych

nauczycieli. Wójt zobowiązał się wyjaśnić sprawę.

Sylwia Andrzejuk-Sawicka zgłosiła potrzebę przedłużenia pracy przedszkola do końca lipca, a nie

do połowy jak było do tej pory.

Radni  wnoszą  o  przedstawienie  nowego  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania

nieruchomościami gminy oraz zarządzenia w sprawie określenia stawek dzierżawy gruntów gminnych

oraz proszą o poinformowanie dzierżawców o możliwości wykupienia tych działek.

Wnioski:

- Konieczność modernizacji drogi Ogrodniki-Hoźna oraz Koźliki-Lachy

- Poprawa chodnika przy budynku wyborczym w Janowie

- Sprawdzenie czasu gaszenia lamp ulicznych w Gminie Narew

- Przedłużenie pracy przedszkola do końca lipca 

- poinformowanie dzierżawców o możliwości wykupienia działek oraz przedstawienie projektu uchwały

w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami gminy oraz zarządzenia w sprawie określenia stawek

dzierżawy gruntów gminnych  
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- konieczność naprawy przeciekającego dachu w budynku NOK

- odkrzaczenie drogi Saki do drogi Ogrodniki-Białki

Po wyczerpaniu tematów do dyskusji zakończono posiedzenie komisji o godzinie 13.00.

Protokolant

Michał Szelengowicz
Przewodniczący Komisji

Paulina Monach
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